
 
 

 

Schriftelijke vragen m.b.t. de raadsbrief d.d. 15 januari 2019 inzake financiële 

problemen onderwijsinstelling inburgeringsonderwijs. 
  

In bovengenoemde raadsbrief worden de financiële problemen omschreven van Stichting 

Vluchtelingenwerk Amstelland (SVA) en Stichting Vluchtelingenwerk Inburgering (SVI). 

Wij lezen in de raadsbrief dat SVA aan SVI bij de oprichting een lening heeft verstrekt van 

175.000 euro. Bovendien lezen we dat de stichtingen nauw met elkaar zijn verbonden, onder 

meer via enkele gedeelde bestuursleden. SVA heeft nu, vanwege de financiële problemen van 

SVI, zelf ook financiële problemen. Het college geeft aan dat zij wil onderzoeken of, en zo ja 

hoe, de gemeente kan bijdragen aan de continuïteit van het inburgeringsonderwijs. 

  

Dit levert de volgende vragen van VVD fractie op: 

1. Kan het college aangeven of de statuten van de SVA toestaan dat de stichting leningen 

verstrekt aan andere stichtingen? Als de stichting statutair leningen mag verstrekken, 

kan het college dan aangeven wat hiervoor de statutaire vereisten zijn?   

2. Was het college op de hoogte van het feit dat SVA aan SVI een lening had verstrekt? 

En dat deze stichtingen deels dezelfde bestuursleden hebben toen zij elkaar een lening 

verstrekten? Wat vindt het college van deze werkwijze.  

3. Welke vereisten heeft het college gesteld aan de verstrekte subsidie? 

4. Wanneer kan het college ons informeren over haar ideeën rondom het vormgeven van 

de inburgeringstaak als deze in 2020 weer een gemeentelijke taak wordt? 

  

Met vriendelijke groeten, 

VVD Aalsmeer - Kudelstaart  

 


